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معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان تاکید کرد

سلیقهایعملکردنوندیدنظرفیتهاهردولطمهمیزند
سرویس ورزشی-

معــاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش و جوانان در 
بازدید از فدراسیون وزنه برداری گفت: اگر می خواهیم 
در المپیک 2020 شاهد مدال آوری وزنه برداری باشیم، 

باید خون تازه ای به رگ های تیم ملی تزریق شود. 
محمدرضــا داورزنی در حاشــیه بازدید از فدراســیون 
وزنه بــرداری گفــت: وظیفه خود دانســتیم کــه بازدیدی از 
فدراســیون وزنه برداری داشته باشــیم. انتظاراتی که مردم از 
وزنه برداری دارند همواره این بوده که در هر رویدادی صاحب 
مدال شــود. یکی از نکاتی که باید به آن توجه جدی کرد این 
اســت که اگر در المپیک ۲۰۲۰ امیدوار به کســب سکو در 
وزنه برداری باشیم باید خون تازه ای به رگ های تیم بزرگسالان 
تزریق شــود. مطمئنا مســیری که وزنه برداری طی می کند 
مشــکلاتی وجود دارد که این مشــکلات باید برطرف شود. 
البته در جلســه ای که امروز در شورا داشتیم، مشکلات مالی 
مطرح نشــد. در تفاهم نامه ای هم که داریم قرار است دوستان 
تلاش کنند و از اسپانســر کمک بگیرند. وزارت ورزش هم به 
رشــته هایی هم که امید به مدال در آن هــا داریم توجه ویژه 

خواهد کرد.
موافق نظم هستیم نه سلیقه شخصی

داورزنی در مورد تنها تمرین کردن کیانوش رســتمی که 
منجر به استعفای کادر فنی تیم ملی وزنه برداری شد تصریح 
کرد: وزارت ورزش مسئولیت کلی فدراسیون را رصد می کند 
تا در مســیری که برای بازی های آســیایی ۲۰۱۸ و المپیک 
۲۰۲۰ دارنــد موانع شــان را برطرف کننــد. اینکه کیانوش 
رســتمی چه مدل تمرین کند شورای فنی بررسی هایی انجام 
داد و تصمیم گیری کرد. طبیعتا دوســتان در شورا خودشان 
از پیشکسوتان و دلسوختگان وزنه برداری هستند و تشخیص 

می دهند چه مدال مناسب تر است.
او ادامه داد: البته منطقی تر شاید این باشد که در برنامه ها 
نظمی حاکم باشــد و همه افــراد از آن تبعیت کنند. در همه 
جای دنیا و در هر رشته ای انجام تمرین ها تابع سلیقه شخصی 
افراد نیســت و باید نظم حاکــم در برنامه ریزی را ببینیم. اما 

در بعضی موارد تصمیماتی گرفته می شود که این مدل تغییر 
کند. همان طور که سلیقه ای عمل کردن در درازمدت ممکن 
است لطمه وارد کند، ندیدن ظرفیت ها هم لطمه وارد می کند.

معاون ورزش قهرمانی در پاســخ به این پرسش که با این 
شیوه مدل تمرین کردن موافق هست یا خیر گفت: ما موافق 
نظم و انضباط هســتیم نه سلیقه شخصی و این باید در تمام 
برنامه ها اولویت داشــته باشد. البته این به این معنا نیست که 
چارچوب خشــکی برای برنامه ها داشــته باشیم بلکه باید در 
برخی مواقــع انعطاف به خرج بدهیم. سیاســت کلی وزارت 

ورزش هم مبتنی بر نظم و انضباط تیمی است.
مشکلات در شطرنج جدی است

داورزنی در مورد فدراسیون شطرنج که هنوز پول فیده را 
پرداخت نکرده و احتمال تعلیق آن وجود دارد نیز بیان کرد: ما 
مشکلات جدی را در بعضی رشته ها داریم. ما ظرف محدودی 
داریــم که منابع مالی محدودی هــم در آن قرار دارد. ابتدای 

سال برای تک تک فدراسیون ها منابع مالی آن ها را به فراخور 
کارها و برنامه هایی که دارند در نظر می گیریم و پس از آنکه به 
تفاهم رســیدیم اعلام می کنیم تا بعدا تعهد مازاد ایجاد نشود. 
اگر بخواهیم بدهی های مالی بعضی رشــته ها را جمع بزنیم از 

کل اعتبارات گرفته شده وزارتخانه بیشتر است.
او ادامه داد: برای مثــال در هندبال ۳ -۴ میلیارد تومان 
بدهی از قبل باقی مانده اســت. تیراندازی هم علاوه بر اینکه 
باید منابع مالی جاری خود را تامین کند، طبق آخرین اخبار 
اعلام شــده به من ۱۲ تا ۱۴ میلیارد تومان بدهی دارد. سراغ 
تمام فدراســیون ها برویم این بدهی ها وجــود دارد. در مورد 
شــطرنج هم ما علاوه بر پولی که پیش بینی شده بود به این 
فدراســیون بدهیم ۲۴ برابر آن را پرداخت کردیم. ۴۶۰ هزار 
دلار هم جایزه مســابقه ها بود کــه آن را هم پرداخت کردیم 
اما اینکــه حالا فیده برای پول خودش بخواهد ایران را تعلیق 
کند، واقعا جالب اســت و این مدل تعهد ایجاد کردن در شأن 

پیگیری انتخابی تیم ملی ووشو با 4 دیدار
رقابت های انتخابی تیم ملی ووشو ایران با برگزاری چهار دیدار از 

صبح امروز در آکادمی ووشو برگزار شد.
رقابت های قهرمانی جهان ووشو مهرماه سال جاری در کازان روسیه برگزار 
می شود از این جهت ووشوکاران تیم ملی خود را به منظور حضور پرقدرت در 

این مسابقات آماده می کنند.
از عصر دیروز دیدارهای انتخابی برای انتخاب افراد فیکس تیم در آکادمی 
ووشو ایران برگزار شد و تعدادی از ووشوکاران توانستند به تیم ملی برسند. اما 
تعدادی هم برای وارد شدن به تیم باید در بازی های انتخابی دور بعد تیم ملی 
در روز یکشنبه هفته آینده شرکت کنند.اسامی سانداکاران برتر در انتخابی های 
دیروز تیم ملی ووشو در رده سنی بزرگسالان و جوانان به قرار زیر است:در وزن 
۵۶ کیلوگرم مهدی محمدی فیکس شــد. در مبارزه نخست وزن ۷۵ کیلوگرم 
یوسف صبری در مقابل عباس شیخی به پیروزی رسید.همچنین در نخستین 
مبارزه وزن ۸۵ کیلوگرم نیز معین تقوی و امیر فضلی به مصاف هم رفتند که 
تقوی به پیروزی رسید. میلاد عارقی مقام در وزن ۹۰ کیلوگرم در اولین مبارزه 
ســهیل خدرویسی را از پیش رو برداشت.همچنین در رده سنی جوانان نیز در 

وزن ۵۶ کیلوگرم سلیمان زاده فیکس تیم ملی شد جوانان شد.
اعلام اسامی تیم  ملی »ب« بسکتبال 

برای جام ویلیام جونز 
اسامی تیم ملی »ب« بسکتبال کشــورمان برای حضور در جام 

ویلیام جونز اعلام شد.
تیم ملی »ب« بسکتبال به عنوان نماینده کشورمان در سی و نهمین دوره 
مسابقات ویلیام جونز تایوان حاضر می شود و برهمین اساس کادرفنی این تیم 
اســامی ۱۲ بازیکن را برای این رقابت ها اعلام کرد.محمدرضا فلاحت، ســعید 
محمدی، محمد شــهریان، نوید رضایی فر، رسول مظفری، محمدرضا رضایی، 
علیار نجفی، مسعود ســلیمانی، سجاد پذیرفته، کیوان ریاعی، ابراهیم بیگی و 
نوید خواجه زاده ۱۲ نفری هستند که با هدایت عباس آقاکوچکی راهی تایوان 
خواهند شــد. مسابقات از هفته آینده آغاز می شود و تیم ملی ب بامداد جمعه 

تهران را به مقصد تایوان ترک می کند.

فدراسیون و ایران نیست.
داورزنی در پاســخ به این پرســش که قرار نیست با این 
مــدل مدیریت ها برخورد انضباطی شــود، تصریح کرد: ما به 
دوستان هم گفتیم این نشــانه بی توجهی و سوء مدیریت در 
نوع برنامه ریزی است و اینکه قرار باشد با ابزار تهدید به تعلیق 
بی برنامگی انجام دهیم،  درســت نیســت. ما در هندبال هم 
بدهی ارزی داشتیم اما دوستان در فدراسیون صحبت کردند و 
مشکل را حل کردند. ما حتی به دوستان در فدراسیون شطرنج 
هم گفتیم  ۲۰۰ هزار دلار باقی مانده را قسط بندی کنند تا در 
درازمدت آن را پرداخت کنیم همانطور که در والیبال هم حق 
پخش لیگ جهانی را قســط بندی کردیم. ما در وزارت ورزش 
ایــن موضوع را که فیده برای پول خــود بخواهد ما را تعلیق 
کند پیگیــری و دنبال می کنیم و نظم و انضباط باید در همه 

برنامه ها وجود داشته باشد.
رؤسا با چشم باز در فدراسیون ها مسئولیت قبول کنند
داورزنی در مورد اینکه برخی فدراسیون ها بدهی هنگفت 
دارند و اکنون روسای جدید می توانند این بدهی ها را پرداخت 
کنند یا خیر گفت: بحثی که ما داریم این است که به دوستان 
قبــل از حضور در انتخابات گفته ایم با چشــم بــاز بیایند و 
مسئولیت فدراســیون را بپذیرند. آن ها باید در برنامه هایشان 
مشکلات قبلی فدراســیون را هم در نظر داشته باشند. اینکه 
تصور کنند بار مســئولیت بر عهده وزارت ورزش است درست 
نیســت. ما در اساســنامه جدید این را قید کرده ایم که هیچ 
فدراسیونی نمی تواند برای آینده تعهد ایجاد کند و باید بتواند 
چنــد برابر پولی که از وزارت ورزش می گیرد را از منابع مالی 

فدراسیون تامین کند.
او در مورد بدهی بودجه نگرفتن کمیته ملی المپیک نیز 
گفت: چند روز پیش با آقای هاشمی صحبت کردم. امیدوارم 
که دوستان بتوانند مشکل بودجه خود را حل کنند و بتوانند 
بودجه را از طریق ســازمان برنامه ریزی و تامین کنند. به هر 
حال بازی های کشــورهای اسلامی را پشــت سر گذاشتند و 
اکنون بازی های داخل ســالن را پیش رو دارند و همه این ها 

نیازمند اعتبار است.

سرپرست سازمان لیگ والیبال ایران گفت : با توجه به حضور تیم والیبال بانک سرمایه در جام باشگاه های 
جهان از پنجم مهر ماه لیگ برتر آغاز می شود.

منوچهر پورحســن درباره زمان آغاز لیگ برتر والیبال در فصل ۹۷ – ۹۶، اظهار کرد: با توجه به جلســه ای که اخیرا در 
فدراسیون والیبال داشتیم، پیشنهاد شد که به دلیل حضور تیم والیبال بانک سرمایه در آذر ماه در جام باشگاه های جهان ، 
لیگ برتر ۹۷ – ۹۶ از پنجم مهر ماه آغاز شــود. علاوه بر این حضور تیم های مختلف ملی در مســابقات مختلف بین المللی و 
تعدد مسابقات نیز در این تصمیم گیری دخیل هستند. در واقع پس از پایان نیم فصل اول لیگ برتر تیم بانک سرمایه عازم 
رقابت های باشگاه های جهان می شود و پس از بازگشت این باشگاه از مسابقات، نیم فصل دوم نیز پیگیری می شود. سرپرست 
سازمان لیگ والیبال درباره تعداد تیم های حاضر در این فصل و احتمال اعمال تغییرات در نوع برگزاری مسابقات لیگ، گفت : 
هنوز تصمیم قطعی در این موارد گرفته نشده است. قرار است پس از برگزاری مسابقات انتخابی قهرمانی جهان که در اردبیل 
برگزار خواهد شد، آیین نامه  جدیدی را برای لیگ برتر تنظیم کنیم. درباره تعداد تیم ها هم باید بگویم که بین هشت تا ۱۲ 

تیم در لیگ حضور خواهند داشت، ولی هنوز چیزی قطعی نیست.

آغاز لیگ برتر والیبال از پنجم مهر ماه  موافقت اتحادیه جهانی با پیشنهاد فدراسیون کشتی ایران 
ایران به اتحادیه جهانی کشتی، در  با پیشــنهاد 
کشورها  برای  کشتی گیران  جایگاه  رنکینگ،  سیستم 

لحاظ می شود.
در جلسه اخیر کمیسیون فنی اتحادیه جهانی کشتی در 
آلمان، پیشــنهاد ایران مبنی بر اینکه جایگاه کشتی گیران در 
رنکینگ برای کشــورها لحاظ گردد، مورد تایید قرار گرفت.
با اســتدلال ایران در این نشســت مبنی بر اینکه در صورت 
اعطا امتیاز به کشــتی گیر به جای کشور، کشورها باید روی 
یک کشــتی گیر متمرکز شوند و سرمایه گذاری کنند و دیگر 

سرمایه ها از بین می روند، مقرر گردید رنکینگ سیستم برای 
کشورها لحاظ شود و مثلا اگر کشتی گیر در وزن ۵۷ کیلوگرم 
کشتی می گیرد نفر جایگزین وی نیز امتیازاتش جزو رنکینگ 

برای کشور به حساب بیاید.
همچنین در نظر گرفتن جوایز مالی برای کشــتی گیران 
شرکت کننده در تورنمنت های بین المللی رنکینگ سیستم با 
توجه به پیشــنهاد ایران مورد تایید قرار گرفت. البته تصویب 
نهایی این اصلاحات موکول به جلسه هیئت رئیسه در پاریس 

شده است.

ســرمربی و مدیر فنی اسبق تیم ملی کشتی آزاد 
ایران گفت: با اعزام جوانان به رقابت های جهانی کشتی 
می توان امید داشت که با برنامه ریزی در المپیک 2020 

موفق خواهیم بود.
منصور برزگردر ارزیابی خود از مرحله نهایی انتخابی تیم 
ملی کشتی آزاد افزود: بیشتر آزادکاران در این مسابقات خوب 
و امیدوارکننده بودند، اما باید ببینیم که کشتی دنیا به شکلی 
عمل کرده و به طور حتم در مسابقات جهانی بعد از المپیک، 
بیشتر تیم ها خانه تکانی کرده و از اکنون برای چهار سال آینده 
برنامه ریزی می کنند.وی اظهار داشت: به نظر من ایران نیز باید 
نفراتی را روانه مسابقات قهرمانی جهان کند که در بازی های 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو می تواننــد به این تیم کمک کنند.وی 

اظهار داشت: همین کار را تقریبا آمریکایی ها و روس ها انجام 
داده اند و نفراتی که انتخاب می شــوند باید بررسی کرد که از 
نظر ســنی تا چهار سال آینده می توانند کمک حال تیم ملی 
باشــند یا خیر؟ و مردم و رســانه ها نیز نباید در صورت اعزام 
نفرات جوانتر به مســابقات جهانی و کسب نکردن نتیجه لازم 
موضع گیــری کنند چرا که تنها با نــگاه المپیکی می توان در 
المپیک موفق بود.دارنده مدال نقره وزن ۷۴ کیلوگرم بازی های 
المپیک ۱۹۷۶ مونترال کانادا ادامه داد: نگاه مقطعی به کشتی 
ممکن است سبب نتیجه نگرفتن این رشته در المپیک شود و 
از سوی دیگر سال آینده نیز بازی های آسیایی ۲۰۱۸ جاکارتا 
را پیش رو داریم که در آنجا نیز با کسب مدال باید به کاروان 

ورزشی ایران کمک کنیم.

برزگر: برای موفقیت در المپیک باید به جوانان اعتماد کرد رئیس فدراســیون پزشکی ورزشــی گفت: هر 
بیماری قابل درمان اســت و کیمیا علیزاده هم تحت 
درمان اســت و کنار گذاشــتن تکواندو هم به دلیل 

شرایط جسمانی اش پایه و اساس ندارد.
کیمیا علیزاده دختر تاریخ ســاز تکواندوی ایران پس از 
کســب مدال برنز المپیک ۲۰۱۶ ریو روزهای بسیار سختی 
داشــت. او بعد از المپیک مچ پایش را به جراحان ســپرده و 
تحــت عمل جراحی قرار گرفت و حــالا هم به یک بیماری 
مبتلا شده و چند روزی اســت در بیمارستان بستری شده 

است.
دکتر غلامرضا نوروزی رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی 
درباره اظهارات پزشک سابق علیزاده مبنی بر اینکه باید وی 
تکواندو را کنار بگذارد، گفت: روند درمان در یک بیمارستان 
خصوصی به خوبی در حال انجام اســت. علیزاده دچار ضعف 

عضلانی شده و کارهای درمانی اش به خوبی در حال پیگیری 
است. به هر حال هر بیماری درمان دارد و نمی توانیم از حالا 
قاطعانه بگویم دوران ورزشــی این ورزشکار به پایان رسیده 
اســت.وی ادامه داد:این بیماری هم مانند هر بیماری دیگر 
قابــل درمان اســت. همان طور که پیــش از این هم گفتم 
ویروسی وارد بدن این ورزشکار شده که علتش هم می تواند 
فشارها و تمرینات سخت باشد اما جای نگرانی نیست و نباید 
از الان قاطعانه در مورد وضعیتش صحبت کرد.دکتر نوروزی 
در پاســخ به ســؤال که کیمیا باید تکوانــدو را کنار بگذارد 
گفت:روند درمان به خوبی در حال انجام است طبیعی است 
که به این زودی نمی تواند بــه تکواندو برگردد و باید دوران 
ریکاوری و نقاهت را پشت ســر بگذارد. کسانی که حرف از 
کنار گذاشــتن تکواندو توســط او می زنند از شرایط بی خبر 

هستند و نباید به آنها توجهی کرد.

خبر پایان دوران ورزشی کیمیا پایه و اساس ندارد

والورده: بارسلونا ثروت زیادی دارد
سرمربی تیم فوتبال باشگاه بارسلونا در اردوی آمریکای این تیم به خبرنگاران 

گفت: اهل تجملات نیستم، به بعضی کارها در بارسلونا عادت ندارم.
ارنستو والورده نسبت به برخی اتفاقات تجملاتی و مراسم پر هزینه در باشگاه 
بارســلونا معترض اســت. او برای مثال به خبرنگاران گفته که ساعت یادگاری 
همســرش را نزدیک به ۱۰ سال در اختیار دارد و در دو هفته گذشته ۵ ساعت 
گــران قیمت هدیه گرفته که همه آنها را بــه هواداران و مردمی که برای دیدن 
ســتارگان آمده اند هدیه داده است.والورده حتی در هواپیمای مخصوص باشگاه 
بارســلونا صندلی های میهمــان ویژه را رها کــرده و در بخش معمولی هواپیما 
نشسته اســت.والورده در این خصوص به خبرنگار اسپورت کاتالونیا گفته است: 
بارسلونا ثروت زیادی دارد، این بد نیست اما من به این فضا عادت ندارم. خانواده 

و دوستانم می دانند که من اهل تجملات نیستم.
توصیه زولا به سران چلسی 

برای جایگزینی کاستا
ســتاره سابق چلسی از بهترین گزینه برای جایگزینی دیگو کاستا در جمع 

آبی پوشان لندنی سخن به میان آورد.
با وجود این که دیگو کاستا عملکرد درخشانی در فصل قبل رقابت های لیگ 
برتر انگلیس داشــت و جام قهرمانی را با چلســی بالای سر برد اما آنتونیو کونته 
به این بازیکن اعلام کرد که نیازی به او ندارد. کاســتا بعد از قهرمانی با چلســی 
به لندن برنگشت و اصرار دارد که به تیم سابق خود اتلتیکومادرید برگردد.جیان 
فرانکو زولا، ســتاره سابق چلسی به سران این باشــگاه توصیه کرد که به دنبال 
جذب بیلوتی از تورینو باشند. او گفت: براین باور هستم که کونته به جذب بیلوتی 
علاقه دارد و این بازیکن جایگزین بســیار خوبی برای کاستا خواهد بود. به سران 
چلسی توصیه می کنم که زمینه را برای حضور این بازیکن در تیم خود مهیا کنند.

کاستا در پایان همچنین درباره این سؤال که آیا موراتا می تواند گزینه خوبی برای 
جایگزینی کاســتا باشد این گونه، پاسخ داد: موراتا گزینه ای متفاوت خواهد بود. 
سبک بازی او تفاوت زیادی با کاستا دارد و اگر چلسی این بازیکن را جذب کند 
مجبور است که سبک بازی خود را تغییر دهد و این چیزی نیست که کونته آن را 
بخواهد. کونته سبک بازی مناسب با چلسی را پیدا کرده و نباید آن را تغییر دهد.

مرگ ورزشکار پارالمپیکی امارات در لندن
ورزشــکار پارالمپیکی امارات در تمرین برای مسابقات جهانی معلولان در 

لندن دچار حادثه شد و جان خود را از دست داد.
عبدالله حیایی، ورزشــکار پرتاب نیزه امارات در تمریناتش برای مســابقات 
جهانی معلولان لندن، جان خود را از دســت داد.او در زمان تمرین با یک میله 
آهنی برخورد کرد. در این برخورد بســیار آســیب دید و در همان محل حادثه 
جان باخت.پلیس برای تحقیقات بیشــتر به محل حادثه آمده است.حیایی، ۳۶ 
ساله در مرکز نیوهم در لندن تمرین می کرد. مسابقات قهرمانی جهان معلولان 
۲۰۱۷ روز جمعه آغاز می شــود.حیایی قصد داشت در مسابقات پرتاب دیسک 
و پرتاب نیزه مســابقه دهد.ســخنگوی پلیس لندن در این بــاره اعلام کرد که 
در حــال  حاضر علت مرگ این ورزشــکار، برخورد میلــه ای آهنی با او گزارش 
شده است. به مرکز سلامت و امنیت، گزارش هایی داده شده است.رئیس کمیته  
بین المللی پارالمپیک در بیانیه ای این حادثه را تسلیت گفت .حیایی کار خود را 
در پارالمپیک از ریو ۲۰۱۶ آغاز کرد و در این مســابقات در پرتاب وزنه ششــم 
شــد.«لندن ۲۰۱۷« دومین مسابقات جهانی بود که حیایی قصد داشت در آن 

مسابقه دهد.
کاستا رسما به یوونتوس پیوست

ستاره برزیلی بایرن مونیخ با یوونتوس به توافق نهایی رسید و قرارداد امضا 
کرد.

ســرانجام پس از کش و قوس های زیاد داگلاس کاســتا تصمیم گرفت که 
بایرن مونیخ را ترک کند. این بازیکن برزیلی با یوونتوس به توافق نهایی رسید و 
قرارداد امضا کرد.ســایت رسمی باشگاه یوونتوس خبر توافق کاستا با این تیم را 
اعلام کرد تا او فصل بعد را با پیراهن یووه در رقابت های سری A و لیگ قهرمانان 
اروپا به میدان برود.کاســتا در فصل ۲۰۱۵-۲۰۱۶ از شاختار دونستک اوکراین 
با رقم ۳۰ میلیون یورو به بایرن مونیخ پیوست. او در فصل نخست حضورش در 
بایرن با هدایت گواردیولا بازی های درخشانی را به نمایش گذاشت و از بهترین ها 
بود اما با آمدن آنچلوتی نیمکت نشــین شــد و به ندرت در ترکیب اصلی قرار 
می گرفت.او پیش از این بارها تاکید کرده بود که از وضعیت خود در بایرن راضی 
نیست و به دنبال جدایی است. با آمدن خامس رودریگس به بایرن مونیخ کاستا 
چاره ای جز جدایی نداشت و در نهایت او یوونتوس را به عنوان مقصد بعدی خود 

انتخاب کرد هر چند که از چلسی و پاری  سن  ژرمن هم پیشنهاد داشت.
مونیخ ۱۸۶۰ 

رسماً آلیانتس آره نا را ترک کرد
باشگاه بایرن مونیخ از این به بعد ورزشگاه آلیانتس آره نا را به طور اختصاصی 

مورد استفاده قرار می دهد.
ورزشگاه آلیانتس آره نا از این به بعد پذیرای تیم فوتبال مونیخ ۱۸۶۰ نخواهد 
بود چون شیرهای مونیخ رسماً از این ورزشگاه نقل مکان کردند، ورزشگاهی که 
سال ها به طور مشــترک توسط دو باشگاه نامدار شهر مونیخ مورد استفاده قرار 
گرفته اســت. آبی پوشان مونیخی تا سال ۲۰۲۵ برای بازی در آلیانتس آره نا که 
به خاطر شــکل ظاهری اش به »قایق بادی« مشهور اســت، مجوز داشتند، اما 
سرخپوشان مونیخی با پرداخت ۲۸ میلیون یورو )سالیانه ۳.۵ میلیون یورو( به 
رقیب همشــهری خود، قرارداد اجاره آلیانتس آره نا را فسخ کردند.مونیخ ۱۸۶۰ 
که به تازگی به لیگ منطقه ای آلمان سقوط کرده  است، بازی های خود در فصل 
پیش  رو را در ورزشگاه ۲۱ هزار نفری گرون والدر شهر مونیخ برگزار خواهد کرد. 

علاقه  منچستریونایتد برای خرید مولر
 پس از انتقال خامس!

پس از انتقال دو ساله قرضی خامس به بایرن مونیخ، سران منچستریونایتد 
برای جذب توماس مولر علاقه نشان دادند.

سه شنبه شب گذشــته »خامس رودریگس« از رئال مادرید با قراردادی ۲ 
ســاله به جمع بازیکنان آنچلوتی در بایرن مونیخ پیوست. مطبوعات انگلیسی، 
پس از این انتقال، با توجه به نیمکت نشینی و افت شدید عملکرد مولر در فصل 
قبل مدعی شــده اند که منچســتریونایتد از این فرصت برای جذب این ستاره 
آلمانی استفاده می کند. منچستریونایتد که به تازگی با »روملو لوکاکو« قرارداد 
بســته طبق گزارش دیلی اســتار و میرر برای جذب مولر نیز علاقه نشان داده 
اســت. از ۲ سال قبل، این باشــگاه به مولر علاقه مند شده بود ولی اکنون باید 
دید آیا انتقال خامس، می تواند نیرویی محرک برای پیوســتن ستاره آلمانی به 

منچستریونایتد باشد!؟

رئیس فدراسیون وزنه برداری می گوید براساس تصمیم شورای فنی قرار شد 
که کیانوش رستمی مانند گذشته تمریناتش را انفرادی پیگیری کند. تازه ترین 

صحبت های علی مرادی در ادامه می آید:
*با توجه به محدودیت های مالی فدراسیون با مشورتی که با کادر فنی تیم ملی 
داشتیم تصمیم براین شد که نفراتی را که در رده نوجوانان شانس مدال هستند 

اعزام کنیم. 
*برخی مواقع دوســتان به ما ایراد می گیرند که چرا با تیم کامل عازم مسابقات 
می شوید و شاید این بار خیالشان راحت باشد اما تیم جوانان با ترکیب کامل عازم 
مسابقات خواهد شد. از این  پس هم بحث کمی از نظر امتیازات تیمی و هم بحث 

کیفی از نظر کسب مدال را در اعزام ها دنبال خواهیم کرد. 
*وزنه برداران ما در ســطحی هستند که این توان را دارند در هر مسابقه ای روی 
سکوهای برتر قرار گیرند. برنامه ریزی ما این است که یکی از تیم های باشگاهی 
را به مســابقات قهرمانی آسیا، افریقا اعزام کنیم. در بازی های داخل سالن آسیا 

هم با همین رویکرد اعزام انجام می شود. 
*نظر ســرمربی قبلی حضور تمام نفرات در اردوی تیم ملی بود البته رســتمی 
پیش از المپیک هم به صورت انفرادی تمرین می کرد و حالا هم طبق متدهای 
روز دنیا تمریناتش را پیگیری می کند. براساس تصمیم شورای فنی قرار شد که 
او مانند گذشته تمریناتش را انفرادی پیگیری کند. از طرفی تصمیم انوشیروانی 
می توانست عجولانه نباشد. در حال حاضر هم اردوی تیم ملی زیر نظر بیرانوند در 

ورزقان پیگیری می شود که امیدواریم در مسابقات جهانی موفق باشند.

رئیس فدراسیون وزنه برداری اعلام کرد
تصمیم شورای فنی این است که 

رستمی انفرادی تمرین کند!

در جلسه اعضای IOC با اتفاق آرا با داده شدن همزمان میزبانی المپیک 202۴ و 202۸ موافقت شد.
روز سه شنبه در جلسه ای نمایندگان شهرهای پاریس و لس آنجلس با اعضای IOC در لوزان دیدار کردند. در این جلسه 
اعضای IOC به داده شــدن همزمانی میزبانی های المپیک ۲۰۲۴ و ۲۰۲۸ رای دادند. این جلســه سه ساعت و نیم به طول 
انجامید.امانوئل ماکرون رئیس جمهور فرانســه در این جلسه حضور داشــت.تا ماه سپتامبر رایزنی هایی بین IOC و شهرهای 

پاریس و لس آنجلس انجام می شود و در جلسه ۱۳ سپتامبر میزبانی هر کدام از شهرها به صورت رسمی تایید خواهد شد.
به نظر می رســد که پاریس میزبانی المپیــک ۲۰۲۴ و لس آنجلس میزبانی المپیــک ۲۰۲۸ را بگیرند.پیش از این نیز 
در جلســه هیئت اجرایی IOC با داده شــدن همزمان میزبانی المپیک ۲۰۲۴ و ۲۰۲۸ موافقت شــده بود.به غیر از پاریس و 
لس آنجلس هیچ نامزد دیگری برای میزبانی این دو المپیک وجود ندارد و در جلسه روز ۱۳ سپتامبر درباره ترتیب میزبانی ها 

تصمیم گیری می شود.

پاریس و لس آنجلس میزبانان المپیک 202۴ و 202۸
تیم ملی دوومیدانی جانبازان و معلولان برای شرکت در رقابت های جهانی امروز راهی لندن شد.

 رقابت های دوومیدانی جانبازان و معلولان از روز جمعه ۲۳ تیر در اســتادیوم المپیک شــهر لندن برگزار می شود که تیم ملی 
دوومیدانی ایران برای شرکت در این رقابت ها با ۲۰ ورزشکار )۲ ورزشکار زن و ۱۸ورزشکار مرد( صبح امروز راهی لندن شد.رقابت های 
دوومیدانی معلولان در تمام ماده های دوومیدانی اعم از پرتاب دیسک، نیزه و وزنه به جز دو برگزار خواهد شد که نمایندگان ایران؛ 
ســیامک صالح فرج زاده و محســن کائیــدی در کلاس F۳۴ روز جمعه در ماده پرتاب وزنه به مصــاف حریفان خود خواهند رفت.
دوومیدانی کاران اعزامی به این تورنمنت عبارتند از:جواد حردانی، علی اصغر جوانمردی، محســن کائیدی، محســن مجیدی، سجاد 
محمدیان، علیرضا مختاری، هاشمیه متقیان، مهران نکوئی مجد، حامد امیری، سامان پاکباز، سیامک صالح فرج زاده، مهدی علیزاده، 
اســداله عظیمی، عبداله حیدری، امان اله پاپی، محمد خالوندی، جلیل باقری جدی، علی محمدیاری، ســجاد نیک پرست و فاطمه 

منتظری. رقابت های جهانی دو ومیدانی لندن از ۲۳ تیر آغاز و تا اول مرداد در استادیوم المپیک لندن ادامه خواهد داشت.

اعزام تیم ملی دوومیدانی معلولان به رقابت های جهانی لندن

صفحه 9
پنج شنبه ۲۲ تیر ۱۳9۶ 

۱۸ شوال ۱4۳۸ - شماره ۲۱۶۷۰

چهاردهمین دوره رقابت های کاراته آسیا از امروز در قزاقستان آغاز می شود

تلاشایرانبرایکسبعنوانقهرمانی
امروز)پنج شنبه(  آسیا  قهرمانی  کاراته  رقابت های 
آغاز می شود و نمایندگان ایران در روز نخست به مصاف 

حریفان خواهند رفت.
شانزدهمین دوره مسابقات نوجوانان، جوانان و امیدهای 
قهرمانی آســیا و چهاردهمین دوره مســابقات بزرگســالان 
قهرمانی آسیا از امروز پنجشنبه ۲۲ تیرماه در آستانه قزاقستان 
آغاز می شود و نمایندگان کشورمان طی چهار روز رو در روی 

رقبایشان قرار می گیرند.
نمایندگان ایران در روز نخست رقابت ها امروز)پنجشنبه(، 
سیدمجید وکیلی و زینب سادات حسینی نمایندگان در کاتای 
انفرادی نوجوانان و احمدرضا محمــودی و حدیثه جمال در 
کاتای انفرادی جوانان مقابل رقبا قرار می گیرند. همچنین در 
کومیته رده ســنی نوجوانان در گروه پسران، پوریا اقدسی در 
وزن ۵۲- کیلوگرم، حســین خدری در ۵۷- کیلوگرم، عرفان 
داوودی در ۶۳- کیلوگــرم، امیرحســین بیگدلــی در ۷۰- 
کیلوگــرم و کامران بصیــری در ۷۰+ کیلوگرم کاراته کاهای 
کشورمان هســتند و در گروه دختران معصومه محسنیان در 
۴۷- کیلوگرم، ســیده سوده خلیلی در ۵۴- کیلوگرم، حدیثه 

طالبی در ۵۴+ کیلوگرم به روی تاتامی خواهند رفت.
در گروه ســنی جوانان نیز علیرضا علیزاده در وزن ۵۵- 
کیلوگرم، محمدرضا مرادی در ۶۱- کیلوگرم، سیدعلی کریمی 
در ۶۸- کیلوگــرم، باربد صداقــت در ۷۶- کیلوگرم، و مجید 
نیکوهمــت در ۷۶+ کیلوگرم در گروه پســران و لیلا برجعلی 

در ۴۸- کیلوگــرم، فاطمه ســعادتی در ۵۳- کیلوگرم، مبینا 
حیدری در ۵۹- کیلوگرم و مینا یوسفی در ۵۹+ کیلوگرم در 

گروه دختران نمایندگان کشورمان هستند.
سایر ملی پوشان در روزهای آتی رقابت های خود را آغاز 
خواهند کرد. تیم   ملی کاراته ایران در دو بخش مردان و زنان 
و در هر چهاررده سنی نوجوانان، جوانان امید و بزرگسالان در 

مسابقات قهرمانی آسیا حضور دارند.
کسب 160 مدال در 16 دوره

برگزاری مســابقات کاراته قهرمانی در قاره کهن ســابقه 
طولانی نــدارد. این رقابتها که در ابتدا تحت عنوان »آســیا، 
اقیانوسیه« برگزار می شــد از سال ۱۳۸۹ به میزبانی استرالیا 
آغاز به کار کرد و هر دو سال یکبار برگزار می شود. بعد از سه 
دوره برگزاری، کشورهای اقیانوسیه حساب خود را جدا کرده 

و رقابت های قهرمانی آسیا شکل گرفت. 
تیم ملــی کاراته ایران در تمامی ۱۶ دوره گذشــته این 
رقابتها حضوری مســتمر داشــته و حاصل تلاش نمایندگان 
ایران کســب ۵۴ مدال طلا، ۴۹ مدال نقره و ۵۷ مدال برنز و 
در مجموع ۱۶۰ مدال رنگارنگ بوده که غیر از رقابت های سال 
۲۰۰۱ مالزی که تیم کشــورمان با یک طلا، سه نقره و چهار 
برنز عنوان چهارم را کسب کرد، در سایر ادوار یکی از سکوها 
را بــه خود اختصاص داده که حاصل آن ۳ عنوان قهرمانی، ۸ 

نایب قهرمانی، ۴ عنوان سومی بوده است.
کاراته ایران در رقابت های ۱۹۹۹ ســنگاپور، ۲۰۰۹ چین 

و ۲۰۱۳ امارات عنوان قهرمانی را کســب کرده است. در این 
بین رقابت های ۹۹ با ثبت یک رکورد بی ســابقه برای کاراته 
ایران است. میدانی که عطایی، اسفندیاری، عموزاده، کتیرایی، 

نجیبی باهر و مرحوم شــاطرزاده موفق به کســب شش طلا 
شدند. در واقع تیم اعزامی ایران در بخش مردان در همه اوزان 

مردان مدال طلا را کسب کردند.

اردوی چهار روزه برای حضور پرقدرت در مسابقات انتخابی جهان در قاره آسیا 

تیمملیوالیبالایرانبهترکیهمیرود
فدراسیون والیبال ترکیه از تیم ملی والیبال ایران 
برای برگزاری دو دیدار دوســتانه دعوت کرده است و 
ملی پوشان کشــورمان دهم مردادماه راهی این کشور 

خواهند شد.
امیرخوش سرپرســت تیم ملی والیبال ضمن تایید خبر 
فوق گفت: تیم   ملی والیبال ایران از ســوی سه کشور ترکیه، 
بلغارســتان و تونس برای برگــزاری اردوی تدارکاتی و دیدار 

دوستانه و تدارکاتی دعوت شده است.
وی با بیان این که ســرمربی تیم   ملی بــا دعوت ترکیه 
موافقت کرده است، خاطرنشان کرد: بر این اساس ملی پوشان 
کشــورمان قبل از اعــزام به اردبیل و حضــور در رقابت های 
انتخابی جهان این شهر، راهی شهر استانبول ترکیه می شوند.

سرپرســت تیم   ملی والیبال مدت ســفر این تیم را چهار 
روز عنوان کرد و گفت : تیم   ملی دهم تا سیزدهم مرداد ماه به 
ترکیه سفر می کند و در این مدت علاوه بر پیگیری تمرینات، 

دو دیدار دوستانه نیز با تیم   ملی ترکیه برگزار خواهد کرد.
وی در پاسخ به این سؤال که چرا سرمربی تیم   ملی دعوت 
کشورهای بلغارستان و تونس را نپذیرفت، گفت : ترکیه از نظر 
فاصله تا ایران و شــرایط آب و هوایی و جغرافیایی به شــهر 

اردبیل میزبان مسابقات انتخابی جهان نزدیکتر است و از سوی 
دیگر ایگور کولاکوویچ نمی خواهد شــاگردانش در ســفرهای 

طولانی خسته شوند.
نوزدهمین دوره مســابقات والیبال قهرمانی مردان جهان 
۱۰ تا ۳۰ ســپتامبر ۲۰۱۸ )۱۹ شــهریور تا هشتم مهر ماه 
۱۳۹۷( بــا حضــور ۲۴ تیم بــه میزبانی دو کشــور ایتالیا و 

بلغارستان برگزار می شود.
مرحله دوم یا نهایی مسابقات والیبال انتخابی مردان جهان 
در قاره آسیا در دو گروه به صورت گروهی برگزار می شود که 
گروه )A( به میزبانی جمهوری اســلامی ایران و گروه )B( به 
میزبانی اســترالیا رقابت های خود را پیگیری خواهند کرد و از 

هر گروه دو تیم برتر سهمیه جهانی می گیرند.
رقابت های ایران به میزبانی شــهر اردبیــل از ۱۹ تا ۲۳ 
مرداد با ۱۰ دیدار پیگیری خواهد شــد و در نهایت دو تیم از 
بین تیم های ایران، چین، کره جنوبی، قطر و قزاقستان سهمیه 
حضور در رقابت های جهانی ســال ۲۰۱۸ را به دست خواهند 
آورد. تیــم ملی والیبــال ایران در روز نخســت این رقابت ها 
اســتراحت دارد و در چهــار روز بعدی بــه ترتیب به مصاف 

کره جنوبی، چین، قزاقستان و قطر می رود.

هشدار AFC به باشگاه های بدهکار 
کنفدراســیون فوتبال آسیا دیروز )چهارشــنبه( اعلام کرد که باشگاه ها تا سی 
و یکم آگوســت)۹ شــهریور( فرصت دارند تا بدهی های خود را پرداخت کنند. همه 
باشــگاه هایی که جواز حضور در لیــگ قهرمانان آســیا ۲۰۱۸ را گرفتند باید تمام 
بدهی هــای خود در رابطه با نقل و انتقالات، بازیکنان، کارکنان و... بپردازند. اگر این 
باشگاه ها تا این تاریخ نتوانند بدهی های خود را بپردازند حق شرکت در این رقابت ها 
را نخواهند داشت. بر این اساس باشگاه ها تا آخر آگوست فرصت دارند این موضوع را 
حل کنند. AFC  از اعضای خود خواست این موضوع را به طور کامل پیگیری کنند و 

تا تاریخ ۱۵ آگوست، فهرست کاملی از بدهی ها را ارائه کنند.
سفر طارمی به اوکراین

مهــدی طارمی صبح امروز از طریق فرودگاه امام خمینی به ســمت کیف پرواز 
خواهد کرد تا پس از حضور در این شــهر به اردوی پرســپولیس در اوکراین  ملحق 
شود. مهدی طارمی مدتی است به دلیل اینکه قصد جدایی از پرسپولیس را داشت در 

تمرین های پرسپولیس حاضر نبود و همراه این تیم به اردوی اوکراین نرفت.
اصفهانیان: حق الزحمه قابل قبولی به داوران می دهیم 

فریدون اصفهانیان از اعضای هیئت رئیســه فدراسیون فوتبال گفت: به طور حتم 
باید به سمت و سویی برویم که برای داوران انگیزه ایجاد کنیم. وظیفه فدراسیون فوتبال 
این اســت که در کنار این عزیزان باشد و حمایت لازم را در ابعاد مختلف انجام بدهد. 
داوران هم مثل ملی پوشان برای فدراسیون، عزیز و محترم هستند و به طور حتم سعی 
می کنیم امکانات لازم را برای آنها فراهم آوریم. جا دارد از هیئت رئیســه فدراســیون 
فوتبال تشکر کنم که با همه کمبودهایی که داریم از داوران حمایت کرده اند. امیدوارم 

با یک حق الزحمه قابل قبول بتوانیم انگیزه داوران عزیز را بالا و بالاتر ببریم. 
توافق ابتدایی استقلال با مدافع برزیلی

رابسون جانواریو، مدافع برزیلی فصل گذشته استقلال دیروز با مسئولان استقلال 
به توافق اولیه دست یافت تا از همیشه به استقلال نزدیک تر باشد. این بازیکن ظاهرا 
مشکلش با باشگاه برزیلی را حل کرده و تمایل دارد همچنان با استقلال باشد. توافق 
اولیه رابسون جانواریو با اســتقلال در حالی صورت می گیرد که این بازیکن سهمیه 
بالای ۲۳ ســال محســوب می شــود و در صورت جذبش یک بازیکن باید از لیست 

آبی های پایتخت خارج شود.
طاهری سرپرست پرسپولیس می ماند 

وزیــر ورزش و جوانان تاکید کرد که بزودی هیئت مدیره پرســپولیس معرفی 
خواهند شد. او هم چنین گفت که طاهری به عنوان سرپرست باشگاه هم چنان فعالیت 
خواهد کرد. ســلطانی فر اظهار داشت: آقای طاهری دو یا سه بار استعفا دادند اما ما 
صحبت کرده ایم که به کار خودشان ادامه دهند. درباره هیئت مدیره هم بگویم که به 
زودی اعضای هیئت مدیره پرسپولیس اعلام می شوند؛ چرا که باید این نکته را در نظر 
داشت که این باشگاه و باشگاه استقلال دولتی هستند و کمتر از دو سال است که از 
حالت خصوصی بیرون آمده اند. وی در پاســخ به پرسشی درباره بازنشسته و دوشغله 
بودن برخی از اعضای هیئت مدیره تیم اســتقلال گفت: هیچ مشکلی در این زمینه 
وجود ندارد. ما با دستگاه های نظارتی هماهنگ شده ایم و یکی از این دوستان هم که 

در هیئت مدیره حضور دارند ایثارگر هستند. 
برگزاری مراسم بدرقه تیم امید

مراسم بدرقه تیم امید ایران برای حضور در رقابت های مقدماتی قهرمانی زیر ۲۳ 
سال آسیا، روز جمعه و از ساعت ۱۸ تا ۲۰ با حضور اعضای این تیم برگزار خواهد شد. 
این مراســم در هتل آکادمی مرکز تیم های ملی به انجام می رسد. رئیس فدراسیون 
فوتبال و سرپرست نایب رئیسی فدراسیون فوتبال از حاضران در مراسم جشن بدرقه 

تیم امید ایران خواهند بود.
موافقت پلیس فدرال آلمان با برگزاری دربی سرخابی ها 
در پی اقدامات اسپانسر دو باشگاه پرسپولیس و استقلال برای برگزاری دربی ۸۵ 
در آلمان در نهایت پلیس فدرال این کشور با ارسال نامه ای موافقت خود را با برگزاری 
این بازی در شهر بیله فلد اعلام کرد. با توجه به اتفاقاتی که در چند وقت اخیر در شهر 
هامبورگ رخ داده بود، مسئولان اسپانسر سرخابی ها خواهان تضمینی برای برقراری 
امنیت این بازی بودند که طرف آلمانی موافقت خود را با این مسئله اعلام کرد. از طرف 
دیگر پلیس فدرال آلمان تاکید داشــت که باید امنیت تیم های میهمان حفظ شود و 
به همین دلیل در نهایت از طریق فدراســیون فوتبال آلمان موافقت برای میزبانی از 
این بازی اعلام شد. در همین رابطه جلسه مهمی بین مسئولان باشگاه پرسپولیس و 
اسپانسر این باشگاه برگزار خواهد شد که مدیران مرتبط با این موضوع از صدا و سیما 
و همچنین مسئولان باشگاه استقلال هم به صورت تلفنی در این جلسه حاضر خواهند 
بود. البته با توجه به اینکه زمان لازم برای برگزاری این بازی تا حدودی از دست رفته 

این احتمال وجود دارد که زمان انجام دربی ۸۵ در آلمان با تغییراتی روبه رو شود.

حدیث دشت عشق

به یاد روحانی بسیجی شهید »محمود ساجدی«
وحدت اصولی خود را حفظ کنید

روحانی شــهید »محمود ساجدی« در سحرگاهی 
دیماه ســال ۱۳۳۸ در روستای »زاهدانه« از توابع نقده 
متولد شــد. نوگل خاندان ســاجدی زندگی را با همه 
تلخی ها و شیرینی ها آغاز کرد. مهدکودکی اش دامان پر 
مهــر مادر بود و آغوش گرم پــدر و از همان کودکی با 
طنین قرآن و نماز هم آوا شــد. دوران تحصیل را یکسره 
با نمرات عالی طی کرد و با اینکه طبق قوانین آن زمان 

چون در دوازده ســال تحصیل هیچ غیبت غیرموجه نداشت می توانست بدون کنکور 
وارد دانشــگاه شود ولی با این حال در کنکور شرکت کرد و با رتبه ای عالی در رشته 

جامعه شناسی دانشگاه تبریز قبول شد و ... 
او با شروع جنگ تحمیلی بارها در جبهه ها حضور یافت. در سال ۶۴ سنت نبوی 
را پیشــه کرد و با خانمی عفیف و مؤمنه عقدی آســمانی بست که ثمره این عشق 
پاک پسری رعنا است که بیش از ۸ ماه سایه پر مهر پدر را بر سر ندید. سرانجام در 
غروب بیست و چهارم فروردین سال ۶۶ در عملیات نصر، با سر و جان نغمه »ارجعی 
الی ربک« حضرت دوست را لبیک گفت. بخشی از وصیت نامه شهید: وحدت اصولی 
خویش را، که معیار آن در مکتب ما و قرآن بیان شده است، حفظ کنید؛ چرا که این 
انقلاب را وحدت به پیروزی رسانده؛ و خدای نکرده اگر شما و مردم دچار پراکندگی 
شوید، آن وقت انقلاب تحرک و بالندگی خود را از دست خواهد داد. پس در تمامی 
راهپیمایی ها و تظاهرات حاضر باشــید، مشت ها را گره کنید، گره ها را اسلحه کنید، 
اســلحه ها را نشــانه روید و از آنان که مظلومان را به خاک و خون می کشــند انتقام 
بگیرید؛ چرا که شــما امت نمونه تاریخ خواهید بود. ســنگر دانشــگاه را از تفرقه و 
گروه گرایی خالی کنید. به گروه های سیاســی منحرف که هدفشان ایجاد اختلاف و 
درگیری است یاری نکنید. آنها را ابتدا با دلایل منطقی تان قانع کنید تا دانشگاه مکان 
مقدســی برای علم و عمل و دفاع از انقلاب باشد؛ سپس آنها را در صف خویش قرار 

دهید و اگر امکان نداشت، آنها را در پیشگاه مردم رسوا کنید.


